



ORGANISATION DU TRAITE DE L'ATLANTIQUE NORD
NORTH ATLANTIC TREATY ORGANIZATION

73

PLACE DU MARECHAL
DE LATTRE DE TASSIGNY
(Porte Dauphine)
PARIS-XVI
Tél. : KLEber 50-20

ORIGINAL: ENGLISH
7th November, 1961

NATO SECRET
SUPPLEMENT to
ANNEX C to
PO/61/764

FURTHER NORWEGIAN RESPONSE TO SACLANT SUPPLEMENTARY
REQUIREMENTS AS CONTAINED IN ANNEX A TO DOCUMENT PO/61/730

Paragraph 2 (b) (4) - Strike Fleet Communications, Slice IX:

The RX and TX stations at Andøya can be completed by the end of 1962 provided additional funds are made available.

The keying line between Andøya and Bodø War Headquarters can be completed by the end of 1962 provided additional funds are made available.

The possibilities of accelerating the RX and TX stations in the Oslo area are under consideration. Further information will be provided by the end of this month.

Paragraph 2 (d) (1), (2) and (3) - Bodø Terminal NA-74,
Bodø Terminal NA-85, COMPATFORNOR Communications, Slices VI
and VII:

The question of deliveries has been taken up with the supplier of the transmitting equipment and every effort will be made to make the three circuits mentioned operational by May, 1963.

NATO SECRET



ORGANISATION DU TRAITE DE L'ATLANTIQUE NORD
NORTH ATLANTIC TREATY ORGANIZATION

87

PLACE DU MARECHAL
DE LATTRE DE TASSIGNY
(Porte Dauphine)
PARIS-XVI

Tél. : KLEber 50-20

NATO SECRET
SUPPLEMENT à
l'ANNEXE C au
PO/61/764

Reg. Exe
1204
ORIGINAL: ANGLAIS
7 novembre 1961

Reg. DPP 1976
3234

NOUVELLE REPONSE DE LA NORVEGE CONCERNANT LES BESOINS
SUPPLEMENTAIRES DU SACLANT ENUMERES DANS L'ANNEXE A
AU DOCUMENT PO/61/730

Paragraphe 2(b)(4) - Transmissions de la Flotte d'intervention,
Tranche IX :

Les stations de réception et d'émission d'Andøya peuvent être achevées dès la fin de 1962 à condition que des crédits supplémentaires soient alloués.

La ligne de télécommande de Q.G. Andøya-Bodø peut être achevée dès la fin de 1962 à condition que des crédits supplémentaires soient alloués.

La possibilité d'accélérer la construction des stations de réception et d'émission dans la région d'Oslo est à l'étude. Des renseignements complémentaires seront fournis d'ici à la fin du mois.

Paragraphe 2(d)(1), (2) et (3) - Terminal NA-74 de Bodø, Terminal NA-85 de Bodø, Transmissions du COMPATFORNOR, Tranches VI et VII:

La question des livraisons a été examinée avec le fournisseur du matériel de télécommunications et tous les efforts seront faits pour que les trois circuits indiqués entrent en service dès le mois de mai 1963.

NATO SECRET